
BILAGA 14 

 

Björnnässtrands	  Tomtägarförening	  

Motion	  om	  vägbom	  

Vårt	  område	  har	  som	  säkert	  alla	  vet	  under	  åren	  varit	  utsatt	  för	  tillgrepp	  där	  tjuvar	  kommit	  över	  
saker	  till	  ett	  inte	  obetydligt	  värde.	  

För	  att	  öka	  tryggheten	  och	  säkerheten	  föreslår	  vi	  att	  styrelsen	  ges	  i	  uppdrag	  att	  utreda	  de	  
praktiska	  och	  ekonomiska	  konsekvenserna	  av	  att	  införa	  en	  vägbom	  som	  bör	  sättas	  upp	  vid	  
tomtområdets	  början.	  

Vi	  tycker	  att	  frågan	  är	  viktig	  att	  undersöka	  och	  vill	  att	  samtliga	  boende	  får	  tillfälle	  att	  ta	  
ställning	  till	  utredningens	  resultat	  genom	  en	  enkät	  och	  att	  styrelsen	  efter	  utvärdering	  av	  svaren	  
snarast	  möjligt	  fattar	  beslut	  i	  frågan.	  

Vi	  har	  tittat	  på	  olika	  alternativ	  och	  det	  är	  vår	  uppfattning	  att	  det	  finns	  lösningar	  som	  inte	  skulle	  
innebära	  några	  större	  hanteringsmässiga	  olägenheter	  och	  vi	  står	  givetvis	  till	  styrelsens	  
förfogande	  om	  årsmötet	  skulle	  besluta	  att	  utreda	  frågan.	  
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Styrelsens svar på motion angående vägbom 

Styrelsen är i stort sett positiv. Att ta i beräkningen är dock att en 
enskild väg som får statsbidrag inte får bommas och därför blir av 
med sitt bidrag samt att området har ytterligare en möjlig infart från 
skogen. 

Styrelsen föreslår att 

•  motionärerna, som redan har kunskap i ämnet bildar en 
arbetsgrupp, gärna ihop med Grannsamverkarna i området och 
tar fram en motion till årsmötet 2018. 

 

 


